
 

        
Referat af online skolebestyrelsesmøde d.16. april 2024 
 

Deltagere: Trine Berg Hansen, Claus Reiners, Kasper Hollister, Kristian Kühnel, Stine Mønster Hjernø, Mia 

Wang Thorsen, Karin Nørgaard Kirkeby, Gry Højborg Brandenburg, Pernille Madsen, Jes Fechtenburg og 

Søren Ravn Jensen, Kristian 

 

 
 Dagsorden Punktets 

form 

Tid  Referat 

1.  Godkendelse af referat  5 

minutter 

Godkendt 

2.  Godkendelse af 

dagsorden 

 5 

minutter 

Punkt til eventuelt 

3.  Nyt fra elevrådet 

 

 5 

minutter 

Der har ikke været elevrådsmøde siden seneste 

skolebestyrelsesmøde. 

  

4.  Status på 

skolebestyrelsernes 

samarbejde 

Drøftelse  30 

minutter 

Bestyrelsen lavede en samlet status over de aktiviteter 

der har været i kølvandet på skolesagerne i medierne. 

 

Kristian har haft en del mail aktivitet og 

facebookaktivitet sammen med de andre 

bestyrelsesformænd. Der er en god energi og en god 

kommunikation med politikerne.  

 

Der er en særlig dialog om skolernes budgetter i 

skolebestyrelserne.  

 

Pernille gav kort orientering om borgermødet på Tarup 

Skole, hvor hun, Søren og en medarbejder deltog. 

 

Trine har været til møde med rådkvinden, hvor et 

konstruktivt og positivt perspektiv på 

forældresamarbejdet var meget i fokus. 

 

Sidt opsamling på det brev til skolens forældre fra 

skolens ledelse og skolebestyrelsen. 

 

5.  Budget Orientering 

og beslutning 

30 

minutter 

Budget 2024 blev gennemgået for bestyrelsen med 

diverse opmærksomhedspunkter.  

 

Det er budgetmæssigt et stramt år. Vi overfører et 

underskud fra sidste år, som er opstået grundet udefra 

kommende faktorer som fx ekstra lønomkostning til ikke 

overflyttet medarbejder, opstart af forårs-SFO og børn i 

særlige tilbud. 

 

Vi er snart færdige med modernisering ifm. Velfærdens 

fundament. Der kommer nogle udgifter til inventar, som 

ikke er medregnet i moderniseringen. Det betyder vi ikke 

kan indhente meget af underskuddet. 

 

Udgifterne til visitering fylder meget og flytter meget på 

den samlede bundlinje.  



 

 

Skolebestyrelsen anerkender og har stor respekt for 

skoleledelsens arbejde med skolens økonomi inden for 

de givne rammer.  

 

Skolebestyrelsen godkender ikke budgettet for 2024 

grundet den økonomiske budgetramme, der gives til 

skolerne, som anses for at være alt for lille. Det er 

skrøbeligt og skaber en sårbarhed i hverdagen.  

Særligt kritiske er bestyrelsen overfor tildelingsmodellen 

til børn i specialtilbud, da den udhuler skolens samlede 

budget. Skolebestyrelsen tilkendegiver tydelig 

tilfredshed med ledelsens håndtering af budgettet. 

 

 

 

 

6.  Fejring af ombygning Drøftelse  10 

minutter 

Drøftelse af hvordan vi kan fejre ombygningen, når den 

er færdig? 

 

Vi håber at kunne indvie på jubilæumslørdagen, men 

intet er sikkert. 

 

7.  Skolens jubilæum  Orientering  10 

minutter 

Pernille orienterede om skolens jubilæum – emneuge og 

jubilæumslørdag den 15. juni 2024. 

 

Temauge – blandende grupper – skolen gennem 300 år.  

Arbejdende værksteder om lørdagen. 

 

Interaktive udstillinger i UM  

Kaffe og kage – UM står for det sammen med deres 

udstillinger 

 

8.  Skoleårets 

planlægning 

Orientering 15 

minutter 

Pernille gav en kort orientering om aktiviteter i 

forbindelse med skoleårets planlægning. 

Vi er i gang med forskellige opgaver som planlægning af 

akademidage, samlet arbejdstid, fælles forberedelse og 

fagfordeling. 

 

 

9.  Valgmøde Drøftelse 10 

minutter 

 

Bestyrelsen drøftede kort det praktiske omkring 

valgmødet. 

 

 

10.  Principper  Drøftelse 25 

minutter 

Der var medsendes 5 principper, som er den samlede 

pakke om forældresamarbejde.  

 

Flyttes til næstkommende møde 

 

11.  Til AULA 

 

  Kristian skriver opslag om valg til skolebestyrelsen 

12.  Meddelelser 

a: formand 

b: ledelse 

c: personale 

d: andre 

   

Ingen meddelelser 

13.  Eventuelt 

 

   

14.  Dagsorden til næste 

møde 

  Principper 

Forældresamarbejde generelt 



 Spisning i SFO-tid og rutiner omkring spisning 

Møde mellem skolebestyrelsen og personalet 

Børnehus 

Årsberetning 

 

15.  Meddelelser vedr. 

elever og personale 

   

 

 

Med venlig hilsen 

 

Formand   Skoleleder 

Kristian Kühnel Pernille Madsen 

 

 

 


